
Provincie Flevoland 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek 

Onderwerp: woningbouw n.a.v. woondeal  
Datum: 27-10-2023   

Geachte voorzitter van de Provinciale Staten, 

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het reglement van orde stelt de fractie van 50PLUS 
vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over procedures die een transparante 
bestuursstijl zouden moeten waarborgen. 

In maart 2023 heeft de provincie Flevoland de woondeal gesloten met de minister. Ondanks 
het feit dat Provinciale Staten gevraagd had om de aantallen met Provinciale Staten te 
bespreken en hierover in debat te gaan, was dit niet mogelijk  
Op 18 september publiceerde omroep Flevoland een artikel met betrekking tot de woondeal 
en in het bijzonder het feit dat nu alvast staat dat de aantallen woningen niet gehaald gaan 
worden In de provincie Flevoland. https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/349215/half-
jaar-na-woondeal-keldert-aantal-nieuwe-woningen.  
Naar aanleiding van de begroting van de gemeente Almere is het duidelijk dat het aantal 
woningen dat afgesproken is in de woondeal bij lange na niet gehaald wordt. 

50PLUS stelt naar aanleiding van het feit dat we nu al op voorhand achterlopen op het aantal 
woningen dat is afgesproken tussen de provincie en het ministerie, de volgende vragen: 

• Hoe denkt de gedeputeerde het verschil tussen de afspraak met de minister en het 
daadwerkelijk opgeleverde aantal woningen goed te maken? 

• Is het mogelijk om sancties op te leggen aan gemeentes die zich niet houden aan het 
aantal woningen dat deze gemeentes zelf hebben aangedragen binnen de woondeal? 

• Bestaat er een sanctieregeling vanuit de overheid wanneer het aantal woningen niet 
gehaald wordt? Zo ja, kan de gedeputeerde aangeven op welke manier er evaluaties 
plaatsvinden en hoe eventuele sancties zouden kunnen worden toegepast? 

• Heeft het niet halen van het afgesproken aantal woningen in de woondeal 
consequenties voor de begroting van de gemeentes en/of de provincie? 

• Op welke manier gaat de gedeputeerde ervoor zorgen dat de gemaakte afspraken 
binnen de woondeal ook daadwerkelijk worden nagekomen, en hoe zal Provinciale 
Staten hiervan op de hoogte worden gehouden? 

Met vriendelijke groet,  

Drs. M.G.J.H. van Rooij, 
Fractievoorzitter 
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